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PROTOKÓŁ NR XXVII/16
z  obrad  XXVII  zwyczajnej  Sesji  Rady  Miasta  Grajewo,  która  odbyła  się  w  dniu
26 października 2016 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem
pani Haliny Muryjas-Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo.

Stan liczbowy radnych – 21

Radnych obecnych na Sesji – 20

Sesję rozpoczęto o godz. 15.30

Sesję zakończono o godz. 19.30

Sesja nagrywana w wersji audio-video

Radni obecni na Sesji RM:
1. Babul Tomasz
2. Boć Edward
3. Cebeliński Tomasz
4. Chełmińska Scholastyka
5. Chiliński Ryszard
6. Chrzanowska-Karwowska Aneta
7. Dembiński Wiesław
8. Fadrowski Zbigniew
9. Formejster Wojciech
10. Grabowska Wioleta
11. Maleszewski Wojciech
12. Mścichowski Andrzej
13. Muryjas-Rząsa Halina
14. Niewiarowski Andrzej
15. Opara Anna
16. Paszkowski Tomasz
17. Podlaski Kazimierz
18. Purwin Daniel
19. Stefańska Monika
20. Stuchła Marcin
Nieobecni:
1. Fidura Jerzy
/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/
W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z Listą obecności, która stanowi  Załącznik nr 2
do Protokołu.
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XXVII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Zapytania i interpelacje radnych.
4. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  międzysesyjnej  oraz  informacje

z realizacji uchwał.
5. Informacja w sprawie analizy oświadczeń majątkowych.
6. Raport o stanie realizacji zadań przez placówki oświatowe w roku 2015/2016.
7. Funkcjonowanie Pływalni Miejskiej w kontekście kosztów utrzymania.
8. Informacja  z  realizacji  i  zaawansowania  zadań inwestycyjnych  za  III  kwartały 2016

roku.
9. Informacja o pozyskanych w 2016 roku środkach pozabudżetowych.
10. Podjęcie uchwał w sprawach:
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a) przeprowadzenia konsultacji  społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na
2017 rok;

b) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  z  dotychczasowymi
dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat;

c) powierzenia PUK Sp. z o. o. w Grajewie zadań obejmujących utrzymanie czystości
w mieście Grajewo;

d) zmieniająca  uchwałę  w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Burmistrzowi  Miasta  –
Panu Dariuszowi Latarowskiemu;

e) powierzenia Burmistrzowi Miasta uprawnienia do ustalania wysokości cen i opłat
lub sposobu ustalenia cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności
publicznej  oraz  za  korzystanie  z  miejskich  obiektów  i  urządzeń  użyteczności
publicznej;

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026;
g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.

11. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w III kwartale.
12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.
13. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 
14. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miasta.
15. Wolne wnioski i informacje.
16. Zamknięcie XXVII Sesji Rady Miasta.

ad 1
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Dokonała  otwarcia  XXVII  zwyczajnej  Sesji  Rady  Miasta  Grajewo  wypowiadając  zdanie:
„Otwieram  XXVII  zwyczajną  Sesję  Rady  Miasta  Grajewo”.  Na  podstawie  listy  obecności
stwierdziła, że na 21 radnych w obradach aktualnie bierze udział 18 radnych, co stanowi kworum
i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał. 

ad 2
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Przedstawiła porządek obrad XXVII zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3
do Protokołu. Poinformowała, że na jej ręce wpłynął wniosek o zmianę porządku obrad polegającą
na  wprowadzeniu  punktu  dotyczącego  informacji  w  sprawie  podmiotów,  w  których  będzie
wykonywana  w 2017  roku  przez  skazanych  kara  ograniczenia  wolności  oraz  praca  społecznie
użyteczna  /Załącznik nr 4 do Protokołu/.  Zaproponowała,  by był  to  nowy punkt  12.  Poddała
wniosek pod głosowanie.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy
punkt 12, dotyczący informacji w sprawie podmiotów, w których będzie wykonywana w 2017

roku przez skazanych kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna.
Głosowanie: 17 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła decyzję o wprowadzeniu
do porządku obrad nowego punktu 12.
Wobec  braku  innych  wniosków  stwierdziła,  że  porządek  obrad  będzie  realizowany
z wprowadzonymi zmianami w następującym kształcie:

1. Otwarcie obrad XXVII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Zapytania i interpelacje radnych.
4. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  międzysesyjnej  oraz  informacje

z realizacji uchwał.
5. Informacja w sprawie analizy oświadczeń majątkowych.
6. Raport o stanie realizacji zadań przez placówki oświatowe w roku 2015/2016.
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7. Funkcjonowanie Pływalni Miejskiej w kontekście kosztów utrzymania.
8. Informacja  z  realizacji  i  zaawansowania  zadań inwestycyjnych  za  III  kwartały 2016

roku.
9. Informacja o pozyskanych w 2016 roku środkach pozabudżetowych.
10. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) przeprowadzenia konsultacji  społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na
2017 rok;

b) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  z  dotychczasowymi
dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat;

c) powierzenia PUK Sp. z o. o. w Grajewie zadań obejmujących utrzymanie czystości
w mieście Grajewo;

d) zmieniająca  uchwałę  w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Burmistrzowi  Miasta  –
Panu Dariuszowi Latarowskiemu;

e) powierzenia Burmistrzowi Miasta uprawnienia do ustalania wysokości cen i opłat
lub sposobu ustalenia cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności
publicznej  oraz  za  korzystanie  z  miejskich  obiektów  i  urządzeń  użyteczności
publicznej;

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026;
g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.

11. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w III kwartale.
12. Informacja  w sprawie  podmiotów,  w których będzie  wykonywana w 2017 roku

przez skazanych kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna.
13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.
14. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 
15. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miasta.
16. Wolne wnioski i informacje.
17. Zamknięcie XXVII Sesji Rady Miasta.

ad 3
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta   
Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”.
Pan Wiesław Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta
Podziękował  Burmistrzowi  i  MOSiR  za  zorganizowanie  rocznicy  oddania  do  użytku  Pływalni
Miejskiej. Poruszył też problem trudności z przejazdem w niektórych godzinach ulicą Nowickiego.
Pan Daniel Purwin – Radny Miasta
Poruszył temat braku ogrodzenia tzw. „wioski indiańskiej”. Zapytał, co dzieje się w tej sprawie.
Pani  Monika  Stefańska  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia
i Rodziny
Zapytała, dlaczego zamykany jest parking pod siedzibą MOSiR.
Pani Anna Opara – Radna Miasta
Poruszyła temat wyłączanego oświetlenia ulicy Wojska Polskiego.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Zwrócił się z prośbą o odświeżenie ogrodzenia ZSM nr 3.
Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Korzystając  z  obecności  Komendanta  Powiatowego Policji  zwrócił  się  z  prośbą  o  rozpatrzenie
wniosku w sprawie wydzielenia pasa do parkowania przy ZSM nr 3.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta   
Przedstawiła wykaz interpelacji i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym
/Załącznik nr 5 do Protokołu/. W związku z brakiem innych zgłoszeń stwierdziła, że odpowiedzi
zostaną  udzielone  w  punkcie  13.  lub  wcześniej,  przy  okazji  omawiania  spraw  merytorycznie
związanych z poruszanymi w pytaniach tematami.
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ad 4
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania
z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym.  Poinformowała,  że  w  dyspozycji  państwa  Radnych
są  informacje  na  temat  realizacji  uchwał  Rady Miasta  Grajewo,  które  zostały  podjęte  podczas
XXIII Sesji Rady Miasta,  stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne  /Informacje stanowią
Załącznik nr 6 do Protokołu/.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta
oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania
miasta  Grajewo  na  zewnątrz.  Przedstawił  również  sprawozdanie  z  podpisanych  Zarządzeń
Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej  zwyczajnej sesji  Rady
Miasta, tj. od dnia 28 września 2016 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik
nr 7 do Protokołu/.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Odnosząc się do cyklicznych spotkań Burmistrza z Posłem Kazimierzem Gwiazdowskim zapytał,
czy Burmistrz ma jakieś informacje na temat drogi via Carpatia.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział, że planowane jest spotkanie z samorządowcami z terenów Grajewa, Knyszyna, Moniek
i Ełku oraz  wystosowanie stanowiska Rady Miasta w tym zakresie. Pan Poseł Gwiazdowski mocno
angażuje się w ten projekt i bardzo dobrym rozwiązaniem byłaby trasa Ełk – Knyszyn.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec  braku  innych  pytań  zwróciła  się  do  Rady Miasta  o  przyjęcie  sprawozdania  Burmistrza
Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XXIII Sesji
Rady Miasta – w drodze głosowania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta
z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym,
tj. od dnia 28 września 2016 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał

podjętych na XXIII Sesji Rady Miasta.
Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności
międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia 28 września
2016 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał podjętych na XXIII Sesji Rady
Miasta – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Panu Burmistrzowi
za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania.

ad 5
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zgodnie z porządkiem otworzyła punkt dotyczący analizy oświadczeń majątkowych. Przedstawiła
swoją  informację,  która  stanowi  Załącznik  nr 8  do  Protokołu.  Ponadto  odczytała  informację
Wojewody Podlaskiego  /Załącznik nr 9 do Protokołu/ oraz Naczelnika Urzędu Skarbowego w
Grajewie  /Załącznik  nr  10  do  Protokołu/.  Następnie  zarządziła  głosowanie  nad  przyjęciem
informacji Przewodniczącej Rady Miasta w sprawie analizy oświadczeń majątkowych.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację Przewodniczącej Rady
Miasta w sprawie analizy oświadczeń majątkowych.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  informację  Przewodniczącej  Rady  Miasta
w sprawie analizy oświadczeń majątkowych – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących
się.
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Pan Ryszard Wolwark – Sekretarz Miasta
Przedstawił informację Burmistrza na temat analizy oświadczeń majątkowych /Załącznik nr 11 do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta,
Wobec braku pytań uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany.

ad 6
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zgodnie z porządkiem otworzyła punkt dotyczący raportu o stanie realizacji zadań przez placówki
oświatowe w roku 2015/2016 /Załącznik nr 12 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału są
jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zarządziła głosowanie nad przyjęciem raportu.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła raport o stanie realizacji zadań
przez placówki oświatowe w roku 2015/2016.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła raport o stanie realizacji zadań przez placówki
oświatowe w roku 2015/2016 – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 7
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zgodnie z porządkiem otworzyła punkt dotyczący informacji na temat funkcjonowania Pływalni
Miejskiej  w  kontekście  kosztów  utrzymania  /Załącznik  nr  13  do  Protokołu/.  Zapytała,  czy
do przedmiotowego materiału są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą
do  przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 października 2016 r. pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 14 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat
funkcjonowania Pływalni Miejskiej w kontekście kosztów utrzymania.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat funkcjonowania Pływalni
Miejskiej w kontekście kosztów utrzymania – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących
się.

ad 8
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zgodnie z porządkiem otworzyła punkt dotyczący informacji z realizacji i zaawansowania zadań
inwestycyjnych  za  III  kwartały  2016  roku  /Załącznik  nr  15  do  Protokołu/.  Zapytała,  czy
do przedmiotowego materiału są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą
do  przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 października 2016 r. pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 14 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
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Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację z realizacji
i zaawansowania zadań inwestycyjnych za III kwartały 2016 roku.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację z realizacji i zaawansowania zadań
inwestycyjnych za III kwartały 2016 roku – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 9
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zgodnie z porządkiem otworzyła punkt dotyczący informacji o pozyskanych w 2016 roku środkach
pozabudżetowych /Załącznik nr 16 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału są
jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego
wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 października 2016 r. pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 14 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację o pozyskanych w 2016
roku środkach pozabudżetowych.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację o pozyskanych w 2016 roku środkach
pozabudżetowych – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.
Następnie zarządziła przerwę w obradach od godz.  16.54. Wznowienie XXVII Sesji Rady Miasta
nastąpiło o godz. 17.08.

ad 10
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Dokonała otwarcia punktu 9. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał.

ad 10a
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały  w  sprawie  przeprowadzenia  konsultacji
społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2017 rok.  Zapytała,  czy w przedmiotowej
sprawie są jakieś uwagi lub wnioski.
Pani  Monika  Stefańska  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia
i Rodziny
Powiedziała,  że w jej  opinii  uchwała ta w znaczny sposób ogranicza możliwość głosowania na
projekty w budżecie obywatelskim w kontekście osób niepełnosprawnych, starszych i pracujących.
Zauważyła,  że  inne  miasta  wprowadzają  możliwość  głosowania  w  punktach  mobilnych,  przez
Internet. Przedstawiła swoje zastrzeżenia dotyczące: wydawania i pilnowania kart do głosowania,
podziału środków na dwie grupy. Dodała, że w jej opinii ograniczanie możliwości głosowania w
różnych  formach  mija  się  z  ideą  budżetu  obywatelskiego.  Na  koniec  powiedziała,  że  będzie
głosować przeciwko tej uchwale.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział, że budżet obywatelski to dla Urzędu Miasta duży kłopot, gdyż angażuje do pracy wielu
pracowników.  Podkreślił,  że  Urząd  Miasta  przygotował  ten  projekt  uchwały  na  podstawie
wytycznych radnych i to radni decydują na o całości tego budżetu. Dodał, że dyskusja powinna była
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odbyć się wczoraj, podczas wspólnego posiedzenia Komisji.
Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Powiedział,  że w jego opinii  ten projekt uchwały jest  bardzo dobry.  Odniósł się też do kwestii
głosowania osób niepełnosprawnych, którą ten projekt uchwały reguluje.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Powiedział,  że  najbardziej  demokratyczne  wybory  to  wybory  powszechne,  a  głosowanie  nad
projektami w ramach budżetu obywatelskiego jest takim wyborem.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Powiedział,  że  radni  powinni  pracować  nad  budżetem miasta,  a  budżet  obywatelski  przekazać
obywatelom.
Pan Ryszard Wolwark – Sekretarz Miasta
Poinformował  o  dodaniu  w  §  14  pkt.  3  i  4,  odnoszących  się  do  osób  niepełnosprawnych
i mobilnego punktu głosowania.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem poprawek.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym przyjęła poprawkę polegającą na wprowadzeniu pkt. 3 i 4
w § 14.

Głosowanie: 19 głosów za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta przyjęła poprawkę polegającą na wprowadzeniu pkt. 3 i 4 w § 14 –
przy 19 głosach za, 1 przeciw i 0 wstrzymujących się.
Zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji
Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 października 2016 r. pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  14  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XXVII/209/16 w sprawie
przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2017 rok.

Głosowanie:  19 głosów za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  podjęła  Uchwałę  Nr  XXVII/202/16  w  sprawie  przeprowadzenia
konsultacji  społecznych  dotyczących  budżetu  obywatelskiego  na  2017  rok  /Uchwała  stanowi
Załącznik nr 17 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 10b
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie
kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami mającymi umowy zawarte na czas
oznaczony do 3 lat. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec
ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych
Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 października 2016 r. pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  14  do
Protokołu/.
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVII/210/16 w
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi

dzierżawcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat.
Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVII/210/16 w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami mającymi umowy
zawarte na czas oznaczony do 3 lat  /Uchwała stanowi Załącznik nr 18 do Protokołu/ przy 20
głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 10c
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały  w  sprawie  powierzenia  Przedsiębiorstwu
Usług  Komunalnych  Sp.  z  o.o.  w  Grajewie  zadania  własnego  Miasta  Grajewo  w  zakresie
utrzymania czystości i porządku na drogach i placach stanowiących własność miasta Grajewo oraz
wykonywania obowiązków miasta Grajewo wynikających z art. 5 ust. 1 pkt 4, ust. 4 pkt 1 i 2, ust. 5
ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Zapytała, czy
w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do
przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 października 2016 r. pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  14  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVII/211/16
w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Grajewie zadania
własnego Miasta Grajewo w zakresie utrzymania czystości i porządku na drogach i placach

stanowiących własność miasta Grajewo oraz wykonywania obowiązków miasta Grajewo
wynikających z art. 5 ust. 1 pkt 4, ust. 4 pkt 1 i 2, ust. 5 ustawy z dnia 13 września 1996 r.

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach.
Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXVII/211/16  w  sprawie
powierzenia Przedsiębiorstwu Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Grajewie zadania własnego Miasta
Grajewo w zakresie utrzymania czystości i porządku na drogach i placach stanowiących własność
miasta Grajewo oraz wykonywania obowiązków miasta Grajewo wynikających z art. 5 ust. 1 pkt 4,
ust. 4 pkt 1 i 2, ust. 5 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w
gminach  /Uchwała stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu/ przy 20 głosach za,  0  przeciw,  0
wstrzymujących się.

ad 10d
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
wynagrodzenia  Burmistrzowi  Miasta  –  Panu  Dariuszowi  Latarowskiemu.  Zapytała,  czy
w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do
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przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 października 2016 r. pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  14  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVII/212/16
zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta – Panu

Dariuszowi Latarowskiemu.
Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVII/212/16 zmieniającą uchwałę
w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Burmistrzowi  Miasta  –  Panu  Dariuszowi  Latarowskiemu
/Uchwała  stanowi  Załącznik  nr  20  do  Protokołu/ przy  20  głosach  za,  0  przeciw,  0
wstrzymujących się.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Podziękował Radzie Miasta za docenienie jego pracy i podjęcie tej decyzji.

ad 10e
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta
uprawnienia  do  ustalania  wysokości  cen  i  opłat  lub  sposobu  ustalenia  cen  i  opłat  za  usługi
komunalne  o  charakterze  użyteczności  publicznej  oraz  za  korzystanie  z  miejskich  obiektów
i urządzeń użyteczności publicznej. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub
wnioski.  Wobec ich  braku zwróciła  się  z  prośbą  do przewodniczącego wtorkowego wspólnego
posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 października 2016 r. pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  14  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVII/213/16 w
sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta uprawnienia do ustalania wysokości cen i opłat lub
sposobu ustalenia cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz

za korzystanie z miejskich obiektów i urządzeń użyteczności publicznej.
Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXVII/213/16  w  sprawie
powierzenia  Burmistrzowi  Miasta  uprawnienia  do  ustalania  wysokości  cen  i  opłat  lub  sposobu
ustalenia cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie
z miejskich obiektów i urządzeń użyteczności publicznej  /Uchwała stanowi Załącznik nr 21 do
Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.
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ad 10f
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś
uwagi  lub  wnioski.  Wobec ich  braku zwróciła  się  z  prośbą  do  przewodniczącego wtorkowego
wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 października 2016 r. pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  14  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVII/214/16
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026.

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada Miasta  jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr XXVII/214/16 w sprawie zmian
w Wieloletniej  Prognozie Finansowej miasta  Grajewo na lata  2016 – 2026  /Uchwała stanowi
Załącznik nr 22 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 10g
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo
na 2016 rok. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku
zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji
Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 października 2016 r. pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  14  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVII/215/16
w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada Miasta  jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr XXVII/215/16 w sprawie zmian
w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok  /Uchwała stanowi Załącznik nr 23 do Protokołu/ przy
20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.
Następnie zarządziła przerwę w obradach od godz.  17.38. Wznowienie XXVII Sesji Rady Miasta
nastąpiło o godz. 17.51.

ad 11
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zgodnie z  porządkiem otworzyła punkt  dotyczący sprawozdania Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli
przeprowadzonej w III kwartale.
Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Przedstawił  wyniki  kontroli  przeprowadzonej  przez  Komisję  Rewizyjną  w  zakresie  analizy
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finansowej i organizacyjnej funkcjonowania Pływalni Miejskiej w Grajewie. Odczytał też uwagi,
które do protokołu wnieśli: Burmistrz Miasta oraz p. o. Dyrektora MOSiR pan Dariusz Brzózka.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Powiedział,  że  w jego opinii  we wnioskach w protokole zamiast  zapisu:  „rozważyć możliwość
opracowania cennika” powinno być sformułowanie: „opracować cennik”.
Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Odpowiedział, że wszelkie zmiany w protokole mogą być wprowadzane przed jego podpisaniem.
Pan Paweł Zalewski
Podziękował  Komisji  Rewizyjnej  za  sformułowane  uwagi  i  wnioski.  Dodał,  że  Prokuratura
Rejonowa w Kolnie  umorzyła  postępowanie  w  jego  sprawie  postanowieniem,  które  Burmistrz
zaskarżył.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział, że w sprawie Pawła Zalewskiego prowadzone są dwa postępowania. Dodał, że musiał
zaskarżyć postanowienie Prokuratora Rejonowego w Kolnie, gdyż ten wydając je, nie miał wiedzy
o wynikach postępowania Urzędu Kontroli Skarbowej w Białymstoku.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec  braku  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządziła  głosowanie  nad  przyjęciem  przedmiotowego
sprawozdania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z kontroli
przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w zakresie analizy finansowej i organizacyjnej
funkcjonowania Pływalni Miejskiej w Grajewie. (Protokół Komisji Rewizyjnej nr 30/2016).

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  przyjęła  sprawozdanie  z  kontroli  przeprowadzonej  przez  Komisję
Rewizyjną  w  zakresie  analizy  finansowej  i  organizacyjnej  funkcjonowania  Pływalni  Miejskiej
w  Grajewie.  (Protokół  Komisji  Rewizyjnej  nr  30/2016),  przy  20  głosach  za,  0  przeciw,
0 wstrzymujących się.

ad 12
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zgodnie z porządkiem otworzyła punkt dotyczący informacji  w sprawie podmiotów, w których
będzie  wykonywana  w  2017  roku  przez  skazanych  kara  ograniczenia  wolności  oraz  praca
społecznie użyteczna.
Pan Ryszard Wolwark – Sekretarz Miasta
Przedstawił przedmiotową informację  /Informacja stanowi Załącznik nr 24 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec  braku  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządziła  głosowanie  nad  przyjęciem  przedmiotowej
informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację w sprawie podmiotów,
w których będzie wykonywana w 2017 roku przez skazanych kara ograniczenia wolności

oraz praca społecznie użyteczna.
Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  przyjęła  informację  w  sprawie  podmiotów,  w  których  będzie
wykonywana  w 2017  roku  przez  skazanych  kara  ograniczenia  wolności  oraz  praca  społecznie
użyteczna, przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Ad 13
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  odpowiedzi  na  interpelacje,  zapytania  i  wnioski,  zgłoszone
przez państwa radnych w punkcie 3. Następnie zwróciła się do Burmistrza o udzielenie odpowiedzi

12/15



na zadane pytania bądź wskazanie osoby, która tej odpowiedzi udzieli.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Odp. na pytanie pana Wiesława Dembińskiego,  dotyczące trudności  z przejazdem w niektórych
godzinach ulicą Nowickiego
Powiedział,  że problem ten występuje od wielu lat.  Dodał,  że zwróci się z prośbą do Dyrektor
Szkoły Muzycznej o przekazanie takiej informacji rodzicom odbierającym dzieci z tej placówki.
Odp.  na  pytanie  pana  Daniela  Purwina,  dotyczące  temat  braku  ogrodzenia  tzw.  „wioski
indiańskiej”
Powiedział, że sprawa jest bardzo poważna. Prezes Spółdzielni „robi miastu na złość”. O pomoc
w odpowiedzi zwrócił się do Radnego Ryszarda Chilińskiego.
Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Powiedział,  że  problem  powstał  2  lata  temu,  gdy  Spółdzielnia  Mieszkaniowa  przy  samym
ogrodzeniu  zasadziła  krzewy,  które  szybko  rozrosły  się  i  zaczęły  ograniczać  pole  widzenia
kierowcom wyjeżdżającym spod bloków: nr 14 i nr 16. Prośby o cykliczne przycinanie krzewów
nie przynosiły efektów. Okazało się, że ogrodzenie jest zbyt blisko krawędzi jezdni, dlatego Urząd
wydał  nakaz  jego  zdemontowania.  Prezes  Spółdzielni  Mieszkaniowej  do  tego  nakazu  się  nie
zastosował, więc pracownicy PUK zdemontowali ogrodzenie.
Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik WGK
Powiedział,  że  ogrodzenie  naruszało  przepisy  ruchu  drogowego.  Prosiliśmy  Spółdzielnię
o przesunięcie tego ogrodzenia, niestety, spotkaliśmy się z odmową i musieliśmy je zdemontować.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej, dotyczące zamykania parkingu pod siedzibą MOSiR
O odpowiedź zwrócił się do pani Barbary Ciszewskiej – Dyrektor ZSM nr 2.
Pani Barbara Ciszewska – Dyrektor ZSM nr 2
Powiedziała, że parking został zamknięty, by chronić przed spalinami dzieci z przedszkola, którego
okna są przy samym parkingu. Dodała, że parking został zamknięty na prośbę rodziców.
Pani  Monika  Stefańska  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia
i Rodziny
Zaproponowała, by postawić nakaz parkowania przodem do okien.
Pani Barbara Ciszewska – Dyrektor ZSM nr 2
Powiedziała,  że  do  ZSM  nr  2  można  podjechać  z  czterech  stron,  więc  nie  widzi  powodu  do
otwierania parkingu pod MOSiR.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Odp. na pytanie pani Anny Opary, dotyczące wyłączanego oświetlenia ulicy Wojska Polskiego
Powiedział,  że  te  utrudnienia  na  ul.  Wojska  Polskiego  będą  jeszcze  jakiś  czas  w  związku
z  trwającymi  pracami.  Dodał,  że  w  lampach  zamontowane  są  czujniki  astronomiczne,  które
włączają światło w określonych godzinach, a nie jak czujniki zmierzchowe, gdy zrobi się ciemno.
Prowadzony jest  audyt  oświetleniowy i  gdy będzie  już  gotowy,  wtedy będziemy wiedzieli,  co
i gdzie mamy zmieniać.
Odp. na pytanie pana Andrzeja Niewiarowskiego, dotyczące odświeżenia ogrodzenia ZSM nr 3
O odpowiedź zwrócił się do pani Anny Joki – Wicedyrektor ZSM nr 3.
Pani Anna Joka – Wicedyrektor ZSM nr 3
Powiedziała, że ogrodzenie zostanie odświeżone w okresie wakacyjnym przed jubileuszem SP nr 4.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział,  że  warto  byłoby  rozważyć  wymianę  ogrodzenia  –  temat  obudował  szerokim
kontekstem merytorycznym. Odniósł się też do kwestii wydzielenia pasa do parkowania przy ZSM
nr  3.  Powiedział,  że  Komendant  Policji  w Grajewie  zapewnił  go,  że  sprawdzi  uwarunkowania
w tym miejscu  i  najprawdopodobniej  skończy się  na  tym,  że  zaproponują  montaż  specjalnych
nakładek umożliwiających wjechanie na krawężnik.
Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Powiedział, że nakładki zostaną zniszczone po pierwszym odśnieżaniu ulic.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Zapytał, czy ogrodzenia przy ZSM nr 3 nie można byłoby rozebrać.
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Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Odpowiedział, że plac szkoły powinien być ogrodzony.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany.

ad 14
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo
z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  /Sprawozdanie  stanowi  Załącznik  nr  25
do Protokołu/w zakresie:
2. organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta;
3. kontaktu z mieszkańcami Grajewa;
4. reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz.
Następnie zwróciła się z  zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii  przedstawionego
sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej
Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  sprawozdanie  Przewodniczącej  Rady Miasta
Grajewo  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  przy  20  głosach  za,  0  przeciw
i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Radzie za tę decyzję.

ad 15
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XXVI Sesji Rady Miasta, który
był  wyłożony  w  Biurze  Rady  Miasta,  a  obecnie  znajduje  się  w  sali  obrad.  Przypomniała,
co było przedmiotem obrad XXVI Sesji  /Informacja stanowi Załącznik nr 26 do Protokołu/.
Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści
protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXVI/16  z obrad
XXVI zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 28 września 2016 roku – bez wprowadzania zmian

w jego treści.
Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXVI/16 z obrad XXVI zwyczajnej
Sesji Rady Miasta z dnia 28 września 2016 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści – przy 20
głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 16
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”.
Pani Teresa Kalinowska-Kakareko – Dyrektor MOPS
Zaprosiła  do wypełnienia  ankiet  w ramach przygotowania „Strategii  rozwiązywania problemów
społecznych  dla  miasta  Grajewo  na  lata  2017-2020”.  Temat  obudowała  szerokim  kontekstem
merytorycznym.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Zwrócił się z prośbą o odmalowanie ogrodzenia przy Pomniku Niepodległości przy ul. Cmentarnej.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Przypomniała  też o zbliżających się  w mieście  imprezach,  uroczystościach oraz o kwestach na
renowację grajewskiego cmentarza i budowę alejek.
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Pani Monika Soroko – pracownik GCK
Przedstawiła program uroczystości w ramach obchodów Narodowego Święta Niepodległości.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji, zamknęła ten punkt porządku obrad.

ad 17
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz.  19.30 zamknęła XXVII Sesję Rady Miasta
Grajewo,  wypowiadając  następujące  słowa:  „Zamykam  XXVII  zwyczajną  Sesję  Rady  Miasta
Grajewo”.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokolant

Karol Rutkowski

Przewodnicząca Rady Miasta

 mgr Halina Muryjas-Rząsa

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.

Retransmisja obrad dostępna pod adresem:

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/
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